
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 22
Řepčín

Č. 1 / 2025 08. 01. 2025 / 18:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Kryl Václav, MBA, LL.M., Ing. Novák Jakub, Bubeníček Ladislav, Čáp Ladislav, Hanák Jiří,
Mgr. Kopecká Lea, Mgr. Horváth Dalibor, Mgr. et Mgr. Daněk Jan, Ph.D, Koutná Zuzana

Hosté: Občané městské části Řepčín 

Z celkového počtu 9 členů se zúčastnilo 9, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Schválení programu schůze
Členové KMČ souhlasí s programem schůze.

Usnesení:
KMČ souhlasí s programem schůze

Komise souhlasí
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

3.1 Infrastruktura vody
Občané požadují opravu infrastruktury vody v ulicích Svatoplukova, Na Trati a Řepčínská, kde pravidelně
dochází k havárii vody.

3.2 Osvětlení cyklostezky
Občané žádají o zpětnou vazbu týkající se osvětlení cyklostezky na ulici Křelovská-realizace cyklostezky
Máchova/Křelovská - do jakého spadá plánu - dlouhodobý/krátkodobý.

3.3 Spoje MHD
Občané žádají o změnu odjezdů autobusů č. 18 a 20, které jezdí skoro ve stejnou dobu s cca 5minutovým
rozdílem. Požadují větší rozdíl mezi linkou 18 a 20.

3.4 Pozemky
Občané ulic Řepčínská a Mojmírova se zúčastnili jednání  KMČ za účelem projednání situace kolem výstavby
uvnitř vnitrobloku ZŠ Svatoplukova a Mojmírova.
V závěru loňského roku schválila Rada města Olomouce prověřovací studii pro zlepšení podmínek ZŠ a MŠ
Svatoplukova a rozšíření stávajících kapacit včetně umístění sportovního zázemí. ,,Studie se vztahuje k
projednávané změně územního plánu. Naproti školy má vyrůst nová obytná čtvrť. I z toho důvodu jsme
analyzovali kapacity škol a dívali se, kde by mohla stát nějaká nová přístavba nebo i nová škola, která by v
budoucnu pojala děti z nové čtvrti. 
Občané se zajímali o možnosti podání námitek na změnu ÚP. KMČ navrhla zachovat studii pro občanskou
vybavenost. 
Občané i KMČ požadují vypracování studie dopravy a žádají o možnosti připomínkovat  celou záležitost.



4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Značka zákaz vjezdu všech motorových vozidel - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 8/2024 ze dne 07. 08. 2024: Odstranění uschlého stromu - Předáno
Zápis č. 8/2024 ze dne 07. 08. 2024: Oprava vozovky na ul. Břetislavova - Před uzavřením
Zápis č. 8/2024 ze dne 07. 08. 2024: Výměna lavečky na ul. Mojmírova - Před uzavřením
Zápis č. 8/2024 ze dne 07. 08. 2024: Pravidelný úklid kolem lavečky na ul. Mojmírova - Předáno
Zápis č. 8/2024 ze dne 07. 08. 2024: Prořez keřů v parku ZŠ Svatoplukova - Předáno
Zápis č. 8/2024 ze dne 07. 08. 2024: Odplevelení mlatových chodníčků v parku ZŠ Svatoplukova - Předáno
Zápis č. 10/2024 ze dne 02. 10. 2024: Ořez stromu na cyklostezce - Předáno
Zápis č. 10/2024 ze dne 02. 10. 2024: Oprava silnic - Před uzavřením
Zápis č. 11/2024 ze dne 06. 11. 2024: Osvětlení v parku - Před uzavřením
Zápis č. 11/2024 ze dne 06. 11. 2024: Vyjímka z nočního klidu - Před uzavřením

5 Projednávané záležitosti

5.1 Přehledná tabulka
KMČ požádala předsedu o vypracování přehledné sdílené tabulky s výdaji na Estetizaci a jiné výlohy

5.2 Poškozený herní prvek
V parku na workout hřišti je prasklá trubka.

5.3 Poškozené mapy
Na cyklostesce u parkoviště v blízkosti Parku Řepák i u parkoviště v opačném směru jsou poškozené informační
mapy.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Studie dopravy

KMČ požaduje vypracovat studii dopravy v souvislosti s výstavbou vnitrobloku ZŠ Svatoplukova a Mojmírova a
dále žádají o možnost připomínkovat celou problematiku.

2 Infrastruktura vody

Oprava infrastruktury vody v ulicích Svatoplukova, Řepčínská a Na Trati.

3 Osvětlení cyklostezky

KMČ žádá o informaci týkající se výstavby cyklostezky Křelovská/Máchova a s tím spojené osvětlení do jakého
spadá plánu.

4 Spoje MHD

Občané žádají o změnu odjezdů autobusových spojů č. 18 a 20, které jezdí v podobnou dobu.

5 Poškozený herní prvek

KMČ žádá o opravu herního prvku, prasklá trubka, v parku ZŠ Svatoplukova.

6 Poškozené informační mapy

KMČ žádá o opravu a lepší uchycení informačních map. Poškozené jsou z obou stran cyklostezky-parkoviště
Inline stezky u parku Řepáka a z opačné strany parkoviště u vjezdu u Černovírského mostu.

8 Obecné informace

8.1 Jednání KMČ - únor 2025
Další jednání KMČ se uskuteční 5.2.2025 od 18,30 v suterénu ZŠ Svatoplukova



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 1 / 2025

Datum schválení zápisu: 21. 01. 2025 Předseda/předsedkyně KMČ:
Kryl Václav, MBA, LL.M.

Zapsal/a:
Kryl Václav, MBA, LL.M.

Ověřil/a:
Koutná Zuzana


